
 

 

 

 

 

 

 

Zápis č. 1 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 2. 2. 2023 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni: - 

Hosté: - 

 

 

Program 

1) Došlá pošta 

2) Jmenovaní a ustavení členů OV KHO  

3) Projednání usnesení z volební konference, postup při plnění uložených úkolů 

4) Návrhy pro VV:  „Movité investice - Rozvoj materiálně technické základny 

sportovních svazů 2022-2023“  

5) Různé 

 

 

 

  

1.  Došlá pošta 

 p. Jarolímek (IT administrátor a technická podpora - sekretariát ČJF)- 

informace k organizaci školení Hubertus  

 p. Kramolišová (Odborná koordinátorka vzdělávání - sekretariát ČJF)- zápis 

z on-line schůzky sekretářů, informace k doškolení stavitelů parkurů, 

informace k FEI kurzu instruktorů endurance – pořádá Královéhradecká oblast 

ve spolupráci s komisí vytrvalosti a ČJF, formuláře k OCM 23, informace ke 

kurzu rozhodčích pro vytrvalost v KHO 

 p. Giormani (Odborný referent) – dotační výzva: „Movité investice - Rozvoj 

materiálně technické základny sportovních svazů 2022-2023“, o neplatnosti 

konference KHO – nebyla zveřejněna 30 dní před konáním, termíny provedení 

inventarizace 

 p. Kuklík (Generální sekretář) – rozhodnutí KRK – konference oblasti 

severočeské i královéhradecké byly zveřejněny v souladu s jednacím řádem ( 

15. 12. 2022), informace o konání on-line schůzky sekretářů, Vysvětlení 

položky z nového sazebníku poplatků – přerušené členství, zápis z 1. jednání 

VV v roce 2023 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 
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 p. Tesárek – žádost o rozeslání otevřeného dopisu všem subjektům 

 p. Malinovský – odkaz na rozhovor s nově zvoleným předsedou KHO 

(https://www.equitv.cz/audio/pejos-diskuze-pri-konferenci-byla-vasniva-

tocila-se-kolem-poplatku.html ) 

 Pošta p. Pejose – komunikace s p. Pařenicovou týkající se návrhu na změnu 

výše poplatků, komunikace s prezidentem ČJF p. Roučem - týkající se návrhu 

na změnu výše poplatků:  

 Po přečtení komunikace OV KHO – nesouhlasí s vyjádřením p. Rouče – 

odmítá o snížení poplatků diskusi, v letních měsících bude již na diskusi 

pozdě, tím, že závodní sezona začíná, na změnu poplatků je nevhodnější 

čas teď 

 

 

2. Jmenování a ustavení členů OV KHO 

P. Pejos navrhl jako místopředsedkyni OV KHO paní Darinu Kricnarovou. 

pro: 4,  proti: 0,  zdržel se: 1 

 

 

3. Projednání usnesení z volební konference, postup při plnění uložených úkolů 

OV KHO projednal bod 10 v usnesení konference : Konference navrhla svolání Rady 

ČJF do 14 dnů s projednáním výše členských poplatků. 

Usnesení je pro OV KHO závazné, proto pověřuje předsedu OV KHO zaslat 

prezidentovi ČJF zaslat žádost o svolání Rady ČJF, nebo využít všech možností 

Stanov a svolat Radu ČJF. 

 

 

                                                

                                                 

 

  

 

 

4. Návrhy pro VV: „Movité investice - Rozvoj materiálně technické základny 

sportovních svazů 2022-2023“  

OV KHO projednal a schválil návrh nákupu movitých investic:  

 překážka - zeď, "bedna“ 

 vodní příkop -  šířka 2 m 

 světelná tabule menších rozměrů - vhodná k zapůjčení na regionální závody 

 jednoduchá parkur vhodný k zapůjčení pořadatelům regionálních závodů 

 

5. Různé  

 OV KHO – projednal a schválil cenu za soustředění KHO – děti a junioři 

s licencí i bez, ( z KHO) – 200 Kč 

https://www.equitv.cz/audio/pejos-diskuze-pri-konferenci-byla-vasniva-tocila-se-kolem-poplatku.html
https://www.equitv.cz/audio/pejos-diskuze-pri-konferenci-byla-vasniva-tocila-se-kolem-poplatku.html


dospělí – 350 Kč 

 

 OV KHO pověřil sekretářku schvalováním členství v ČJF pro nové subjekty 

 
 
 

Svoboda nad Úpou, 5. 2. 2023 

 

zapsala Svatava Juhászová 

 

 


